
N-VA Bilzen vraagt oplossing voor sporthal in Eigenbilzen
Halverwege de jaren ’70 werd in Eigenbilzen de huidige sporthal gebouwd. Zo was Eigenbilzen na de fusie van Groot-Bilzen de 
eerste deelgemeente in onze stad met een volwaardige sporthal. Maar die sporthal is momenteel gesloten, omdat ze onveilig is. 
Hopelijk komt er snel een oplossing.

Ontelbare Bilzenaren hebben de afgelopen decennia samen gesport en 
elkaar ontmoet in de sporthal. Tot enkele maanden gelden werd ze nog 
druk bezocht door zowel sportievelingen als mensen die graag samen 
een glas drinken in het populaire café. Maar plots sloot het stads- 
bestuur de deuren van de sporthal. “Tijdens de onderhoudswerken 
bleek het gebouw niet meer veilig te zijn”, verduidelijkt gemeente-
raadslid Rudi Dops. “De cafetaria bleef wel open. Uiteraard gaat  
veiligheid voor alles en hebben wij begrip voor de maatregel.  
Maar ondertussen staat de sporthal al weken leeg zonder plan van 
aanpak.”  
 
In de derde grootste deelgemeente mag een sporthal met een levendige 
cafetaria gewoonweg niet ontbreken. Met een burgemeester uit  
Eigenbilzen gaan wij ervan uit dat er snel klare wijn geschonken 
wordt. N-VA Bilzen zal hoe dan ook waken over een snelle oplossing.

Inschrijven via 
bilzen@n-va.be 

of via een van onze 
bestuursleden

Tapasavond
30 september 2023
Onbeperkt warm en koud buffet

OC Ter Willer, Schutterijstraat 24 in Waltwilder
Vanaf 17.30 uur (iedereen is welkom)

De sporthal in Eigenbilzen moest onverwacht sluiten.

Geïnteresseerd in ons project met Fusiebelang? Zin om 
mee te werken aan de gemeenteraadsverkiezingen van 
2024? Aarzel niet en contacteer info@fusiebelang.be.
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De Bilding 
Toen het stadsbestuur met de N-VA vijf jaar geleden 
De Bilding feestelijk opende, had niemand durven te 
dromen dat het jeugdcentrum zou uitgroeien tot een 
ware hotspot. Het centrum is zelfs ver buiten Bilzen 
gekend. De jeugddienst die de zaak uitbaat, verdient 
een dikke pluim.

BILDING SESSIONS
Wie Bilzen zegt, denkt aan Jazz Bilzen. Bilzen blijft een muziekstad. Met lede ogen zagen 
we het jongerenfestival Emotions verdwijnen. Maar eerlijk is eerlijk, wat er in de plaats 
staat, mag er zijn. Met de clubconcerten Bilding sessions worden de grote namen naar 
Bilzen gehaald en wordt onze stad verder op de kaart gezet. 

EEN PLUIM VOOR DE JEUGDDIENST
Het wegvallen van de Hasseltse Muziekodroom was natuurlijk een opportuniteit.  
Maar succes komt niet vanzelf. Je moet in het gat springen dat anderen laten. Het is  
mooi om zien hoe onze jeugddienst dat deed en de Belgische muziektop naar Bilzen  
haalt. Chapeau!

Rotonde aan de Jumbo: 
Levensgevaarlijk voor fietsers
N-VA Bilzen waarschuwde al voor de werken dat er een onveilige verkeerssituatie zou ontstaan aan de nieuwe Jumbo.  
Want de uitrit vanaf de parking bevindt zich pal op een drukke rotonde en kruist daar de fietssnelweg naar Tongeren.  
Intussen is de nieuwe supermarkt open. En merkt 
iedereen hoe gevaarlijk de uitrit is voor fietsers.

Drukke rotonde wordt nog drukker
De drukke rotonde aan de Tongersestraat verwerkt 
niet alleen het doorgaande verkeer naar het  
centrum en Hoeselt, maar ook alle auto’s die heen 
en weer moeten om de winkels langs de entreestrip 
te bezoeken. Zeker tijdens de spits is het een erg 
drukke weg en passeren er elke dag duizenden 
wagens.

Op diezelfde rotonde wordt nu ook de uitrit van de 
supermark aangesloten. Om de parking te kunnen 
verlaten, moeten automobilisten erg aandachtig zijn 
voor het drukke verkeer dat komt van de kant van 
Tongeren. Tegelijkertijd moet die automobilist  
rekening houden met fietsers uit beide richtingen 
op de fietssnelweg in de smalle strook tussen de 
parking en de rotonde. We hopen dat we ongelijk 
krijgen, maar de kans op ongevallen met kruisende 
fietsers op die plaats is groot.

Onbegrijpelijk
Hoe kan een stadsbestuur dat hoog oploopt met 
verkeersveiligheid en dat zich graag als fietsstad 
in de markt zet zo’n gevaarlijke verkeerssituatie 
mogelijk maken?

Als fietser moet u goed opletten aan de rotonde aan de Jumbo.

Knap hoe de jeugddienst 

De Bilding op de 

muziekkaart zet.”

Jezelf als fietsstad in de markt 

zetten is één ding, ernaar 

handelen iets anders.” Wouter Raskin

Veronik Moesen



Op 6 mei was Vlaams minister Zuhal Demir te gast in Bilzen. 
Ze gaf aan een volle zaal toelichting bij de 3,65 miljard euro 
die Vlaanderen vrijmaakt voor de toekomst van de landbouw 
en de natuur. Was u erbij?

Zuhal Demir in Bilzen

Pastorij Beverst: 
Kroniek van een aangekondigde dood
Het vorige stadsbestuur lanceerde het idee om de Beverstenaar te laten meebeslissen over de uitbating van de prachtige  
19de-eeuwse pastorij. Beverst kan als grootste deelgemeente van onze stad rekenen op een dynamische groep vrijwilligers  
die de nodige know-how heeft. Helaas veranderde het huidige stadsbestuur, dat nochtans een aantal zelfde gezichten bevat,  
het geweer van schouder. Het resultaat is teleurstellend. Er gebeurt niets.

Wat was het plan?
De afgelopen vijf jaar was de pastorij van Beverst regelmatig onderwerp van 
discussie tijdens de gemeenteraad. Na veel interne discussies besloot het  
huidige stadsbestuur het oude plan aan de kant te schuiven en de uitbating 
van de pastorij hoofdzakelijk aan een private speler over te laten. Die zou  
samen met de stad erin investeren en het mooie gebouw omtoveren tot een 
leuke horecaplek in het hart van het dorp.

Ligt er in deze meerderheid niemand wakker van Beverst?
N-VA Bilzen betreurt de keuze om de Beverstenaar geen eigen plek te geven. 
In ruil voor die beslissingsvrijheid zouden er op sporthal de Zonhoeve nieuwe 
vergaderzalen gebouwd worden. Maar die plannen zijn al een tijdje begraven. 
Tot overmaat van ramp werd de overeenkomst met de private speler onlangs 
beëindigd. Het resultaat? Niks, nada, nul. Geen eigen plek, geen horeca in de 
pastorij, geen bijkomende ruimte op de Zonhoeve. Ligt er in deze meerderheid 
dan niemand wakker van onze grootste deelgemeente?

Beverstenaar mag dan toch niet 
meebeslissen over uitbating pastorij.Ik zie met lede ogen aan hoe ons 

dorp in de steek gelaten wordt.”

Jan Vandebroek

www.n-va.be/bilzen



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


